
ZÁPIS 

Z Okresní konference svazu stolního tenisu v Karviné 

konané dne 11. 6. 2025 v Havířově 

 

Konferenci zahájil pověřený člen VV RSST p. Bednář Otakar, který předložil ke 

schválení program a jednací řad Okresní konference (OK) RSST. 

Přítomní delegáti schválili předložený program schůze (18 - 0 - 0). 

Přítomní delegáti schválili jednací řád (18 – 0 – 0). 

Přítomní delegáti schválili VV navržené čtyřčlenné předsednictvo OK ve složení 

předsedající p. Bednář Otakar, členové Jokiel Patrik, Bednářová Bronislav a Olbricht Jiří (18 – 

0 – 0). 

Dále přítomní delegáti zvolili mandátovou a návrhovou komisi ve složení p. Jokiel 

Patrik a Kleprlík Kamil (18 – 0 – 0). 

V další části OK podal stručnou zprávu o činnosti VV za sezónu 2024/2025 předseda 

VV p. Bednář. Sezóna 2024/2024 proběhla bez problémů. VV se scházel podle potřeby. 

Jedenkrát na schůzi, osobně, jinak pomocí videokonferencí. Ze všech schůzí byly provedeny 

Zápisy ze schůze, které byly rozeslány mailem a zveřejněny na www stránkách svazu. 

Po skončení sezóny 2023/2024 odstoupil z funkce předsedy STK a člena VV p. Radim 

Petr. Jako nástupcem ve funkci předsedy STK se stal p. Jokiel Patrik. 

Dále následoval zpráva o činnosti STK, kterou přednesl předseda STK p. Jokiel. Stručně 

informoval přítomné o průběhu a výsledcích dlouhodobých soutěží řízených STK v sezóně 

2024/2025. Sezóna proběhla bez větších problémů. Jediným problémem, který se podařilo ve 

spolupráci s ostatními oddíly vyřešit, byl problém s vytopenou hernou oddílu Sokol Rychvald.  

Ve 2. polovině pak změna herny u oddílu TJ Slovan Karviná – Darkov. 

Následně předseda VV p. Bednář předal vítězům okresních soutěží družstev poháry. Za 

vítěze RP KLUBsten Karviná převzal pohár p. Horáček a za vítěze RS CSVČ Havířov převzal 

pohár p. Matuš. 

STK již také vydalo Okresní žebříčky dospělých za sezónu 2024/2025. A VV vydal 

Žebříček mládeže RSST Karviná 2024/2025. Všechny jsou zveřejněny na našich www 

stránkách. 

Předseda VV p. Bednář poukázal na nutnost dodržování hracích termínů. Utkání lze 

předehrávat, ale dohrávky by se neměly zásadně povolovat. 

Bylo také připomenuto, že RSST vyžaduje, aby utkání řídili kvalifikovaní rozhodčí, 

minimálně licence „C“, ale tito rozhodčí zároveň mohou být i hráči. To je výjimka pouze pro 

náš okres. 

Dalším bodem OK byla zpráva p. Bednář o mládeži. Informoval o průběhu RBTM 

v sezóně 2024/2025. Podařilo se odehrát všech plánovaných osm RBTM. Čtyři na podzim a 

čtyři na jaře. Maximální účast byla asi 30 hráčů na RBTM v Havířově. V průměru se účast 

pohybovala kolem 22 hráčů. 

Pro vítěze byly z dotace MSSST zakoupeny poháry a medaile, které byly předány na 

posledním, 8. RBTM v Karviné. 

Dalším bodem OK byly zpráva předsedy VV p. Bednáře o hospodaření RSST v sezóně 

2024/2025 a návrh rozpočtu na sezónu 2025/2026. Delegáti měl dispozici v písemné podobě 

stručný přehled nákladů a výdajů za sezónu 2024/2025 a plán nákladů na sezónu 2025/2026. 



Rozpočet byl v příjmové části navýšen oproti minulým letům zvýšenými evidenčními poplatky, 

ze kterých je ale nutno část odvádět na ČÁST. Velkou část rozpočtu kryje účelová dotace 

z MSSST ve výši 35.000,- Kč, která je výhradně určena pro pokrytí nákladů na RBTM a na 

nákup pohárů a medailí za RBTM. 

Výplata dotací na oddíly probíhala přes OS ČUS na základě faktur vystavených oddíly 

– pořadateli RBTM. RSST na základě usnesení OK 2024 na RBTM proplácel jízdné 

účastníkům a ušlý zisk za vklady cizích hráčů. 

Z rozpočtu RSST se pořadatelů kompenzují ušlé zisky za vklady ve výši 5.750,- Kč, 

které účastníci nehradí. Dále se z rozpočtu RSST hradí účastníků jízdné ve výši 2.772,- Kč. 

V příští sezóně 2025/2026 lze očekávat snížení příjmů z evidenčních poplatků 

způsobené odchodem dvou oddílů do vyšších soutěží MSSST. Výdaje by měly být stejné jako 

v sezóně 2024/2025. 

Jako obvykle byl rozpočet RSST přebytkový. Zůstatek na účtu k 31.5.2025 byl 

166.305,- Kč. Do sezóny 2024/2025 bude ještě zapotřebí zahrnout nevyplacené náklady ve výši 

kolem 32.000,- Kč. I tak je na účtu vyšší částka než k 31.5.2024, kdy to bylo 135.068,- Kč. 

Takže opět vyvstala otázka jak tento přebytkový rozpočet a narůstající částku na účtu účelně 

snížit. 

V rámci připomínky k tomuto bodu padl návrh vyčlenit částku vy výši cca 20.000,- Kč 

na dotaci pro oddíly ve formě proplacení, úhrady nákupu míčků. Částka se rozdělí v poměru 

podle počtu družstev statujících v regionálních soutěžích v sezóně 2024/2025. Forma úhrady se 

prověří u hospodářky OS ČUS. 

Předseda závěrem této části požádal přítomné, aby řádně vyplňovali údaje při všech 

platbách. Aby používali stanovené kódy pro oddíly, stanovené specifické symboly (zejména 

pro evidenční a registrační poplatky) a aby ve zprávě pro příjemce uváděli jen nezbytně nutné 

údaje (pouze jména za koho se provádí platba). 

Poté následoval diskuze. 

Přítomný předseda MSSST p. Olbricht informoval přítomné o určitých změnách v SŘ 

ST. Dále vystoupil p. Ryška z TJ Sokol Chotěbuz, který poukázal ne problém s nízkými 

teplotami hracích místnosti. Přítomní diskutovali o možnosti řešení tohoto problému, který je 

zejména u oddílů, které jsou v podnájmech škol. Některé školy o víkendech netopí, netopí také 

o prázdninách, např.  první víkend po Novém roce. 

Určitým řešení je odehrávání mistrovských utkání přes týden, kdy se topí.  

Pokud dojde k problému, je těžké ho na místě při utkání vyřešit. Problémem je 

odpovídající změření teploty. 

Přítomní si odhlasovali (17 – 1 – 0), že pro mistrovské utkání zůstane Rozpisem 

stanovená minimální teplota ve výši 15 st. C. 

Pan Horáček z KLUBStenu Karviná poukázal na velmi včasné ukončení sezóny, která 

skončila již první víkend v březnu. VV s STK přislíbil, že se v příští sezóně 2025/2026 na tento 

problém zaměří (poznámka: podobná připomínka se řešila i na konferenci MSSST 14.6.2025). 

Pan Bednář poznamenal, že rozpisy vznikají shora, od vyšších soutěži a jejich případné, 

nedodržení může způsobit problémy oddílům hrajícím i vyšší soutěže. 

Další bodem byla volba delegáta na Krajskou konferenci MSSST 2025. Delegátem na 

KK byl zvolen p. Bednář Otakar 

(17 – 1 – 0) 



Závěrem p. Bednář seznámili přítomné s návrhem jednotlivých bodů usnesení. 

Následně delegáti OK odsouhlasili jednotlivé body a na závěr celé usnesení. 

(18 – 0 – 0) 

 

 

 

Zpracoval: Bednářová Bronislava 


